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                                                             ZÁPISNICA 

                      napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

                                                           dňa 30. 08. 2021 

 

 

Prítomní: Mário Kurák, Pavel Gavalec, Zdenko Račko, Karol Švingál, Mgr. Pavel Jánošík, Ján 

Kromholc, Bc. Martina Tóčiková, Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

Neprítomní: Ing. Miroslav Macove, Ing. Peter Žilák, Mgr. Lenka Sojková 

Víceprimátorka : JUDr. Bronislava Garajová 

Hlavný kontrolór: Ing. Tomáš Škrabák 

Zapisovateľka: Mária Šnúriková 

 

Víceprimátorka JUDr. Garajová privítala poslankyne a poslancov na zasadnutí MsZ. 

Skonštatovala, že je zatiaľ prítomných sedem poslancov, takže sú uznášaniaschopní. Z 

rokovania sa ospravedlnili poslanci Ing. Macove, Ing. Peter Žilák a Mgr. Lenka Sojková, ostatní 

páni poslanci trošku meškali. Prezentovalo sa sedem poslancov. Keďže boli uznášaniaschopní, 

mohli začať. Uznesenia sa prijímali elektronickou formou. 

 

 PROGRAM : 

1. Otvorenie  

2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie  

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Súhlas s podaním žiadosti a so spolufinancovaním projektu „Zvýšenie infraštruktúry 

Materskej školy Kanadská v meste Poltár“ 

5. Súhlas s podaním žiadosti a so spolufinancovaním projektu „Zvýšenie infraštruktúry 

Materskej školy Sklárska v meste Poltár“ 

6. Rozpočtové opatrenia  

7. Informácia o nepodpísaní Uznesenia č. 102/2021 Mestského zastupiteľstva v Poltári 

prijatého dňa 19. 07. 2021 

8. Interpelácie  poslancov 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

 

2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

 

Overovatelia zápisnice: 1. Zdenko Račko 

                                         2. Karol Švingál  
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Viceprimátorka JUDr. Garajová: Má niekto iný návrh? 

 

 

Hlasovanie:  

7 – za                               0 - proti                                               0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní : Ing. Miroslav Macove, Ing. Peter Žilák, Mgr. Lenka Sojková, Boris Dreisig, Bc. 

Ján Skýpala, Bc. Martina Tóčiková 

 

 

Návrhová komisia: predseda:  Mgr. Pavel Jánošík 

                                 členovia:   1.  Ján Kromholc 

                                                   2.   Mário Kurák 

 

 

Hlasovanie: 

7 - za                                   0 - proti                                           0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Ing. Miroslav Macove, Ing. Peter Žilák, Mgr. Lenka Sojková, Boris Dreisig, Bc. 

Ján Skýpala, Bc. Martina Tóčiková 

 

 

3. Schválenie programu MsZ 

Víceprimátorka JUDr. Garajová: návrh programu bol zaslaný a zverejnený na internetovej 

stránke a na vývesnej tabuli mesta Poltár. Obsahuje 10 bodov.  

Má niekto z kolegov niečo na doplnenie programu? 

 

Hlasovanie: 

7 – za                                  0 - proti                                     0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Ing. Miroslav Macove, Ing. Peter Žilák, Mgr. Lenka Sojková, Boris Dreisig, Bc. 

Ján Skýpala, Bc. Martina Tóčiková 

 

 

4. Súhlas s podaním žiadosti a so spolufinancovaním projektu „Zvýšenie infraštruktúry 

Materskej školy Kanadská v meste Poltár“ 

Víceprimátorka JUDr.Garajová: tento projekt pripravuje oddelenie výstavby. Materiál sa 

predkladá na základe vyhlásenia výzvy Ministerstva investícií regionálneho rozvoja a 

informatizácie SR. Mesto chce požiadať o nenávratný finančný príspevok na realizáciu projektu 
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„Zvýšenie infraštruktúry MŠ Kanadská v meste Poltár“, oprávnenou aktivitou projektu je 

obnova a zvýšenie infraštruktúry v Materskej škole na Ul. kanadskej. Ide o naplánovanú 

rekonštrukciu a modernizáciu existujúcej prístavby, ktorá je na dvore. Pozostáva z vybudovania 

novej špeciálnej triedy s kapacitou piatich detí. Táto prístavba bude zateplená, pribudnú v nej 

nové hygienické priestory, je tam zahrnutá inštalácia klimatizácie v celom objekte. 

Predpokladaná doba výstavby sú 3 mesiace. V prípade, že by sme v tomto projekte boli úspešní, 

ako obvykle sa na ňom musíme podieľať v spolufinancovaní vo výške 5 %,  sumou 

2.161,66 Eur s DPH. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie  prednesol návrh na 

uznesenie. 

 

 

UZNESENIE č. 103/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

1. predloženie ŽoNFP za účelom realizáciu projektu s názvom „Zvýšenie 

infraštruktúry Materskej školy Kanadská v meste Poltár“ realizovaného v rámci 

výzvy s kódom IROP-PO2-SC221-2021-67 , ktorého ciele sú v súlade s platným 

územným plánom obce a platným programom rozvoja obce 

 

2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 

 

3. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného 

projektu vo výške 2161,66 € 

 

4. zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu 

mesta 

 

 

Hlasovanie:  

 

8 - za                                                 0 - proti                                    0 - zdržal sa hlasovania 

 

 

Neprítomní: Boris Dreisig, Ing. Miroslav Macove, Mgr. Lenka Sojková, Bc. Ján Skýpala, Ing. 

Peter Žilák 

 

 

5. Súhlas s podaním žiadosti a so spolufinancovaním projektu „Zvýšenie infraštruktúry 

Materskej školy Sklárska v meste Poltár“ 

 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: ďalší súhlas s podaním žiadosti tentokrát na 

spolufinancovanie projektu "Zvýšenie infraštruktúry MŠ Sklárska v meste Poltár". Princíp 

tohto projektu je taký istý. V tomto prípade sa jedná o stavebné úpravy MŠ na Ul. sklárskej, 

kde sa vybuduje nová trieda pre predškolákov s kapacitou 20 detí v priestoroch bývalej 

kočikárne. Ďalšou úpravou bude rozšírenie modernizácie existujúcej telocvične, takisto budú 

zrekonštruované hygienické a skladové priestory. Celkové oprávnené výdavky sú už  
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219 723,81 Eur. V prípade schválenia žiadosti sa mesto musí podieľať na tomto projekte 

spoluúčasťou vo výške 5 %, čiže sumou  

10 986,20 Eur s DPH.  

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 104/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

 

1. Predloženie ŽoNFP za účelom realizáciu projektu s názvom „Zvýšenie 

infraštruktúry Materskej školy Sklárska v meste Poltár “realizovaného v rámci 

výzvy s kódom IROP-PO2-SC221-2021-67 , ktorého ciele sú v súlade s platným 

územným plánom obce a platným programom rozvoja obce 

 

2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 

 

3. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného 

projektu vo výške 10 986,20 € 

 

4. zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu 

mesta 

 

 

Hlasovanie:  

 

8 - za                                                 0 - proti                             0 - zdržal sa hlasovania 

 

 

Neprítomní: Boris Dreisig, Ing. Miroslav Macove, Mgr. Lenka Sojková, Bc. Ján Skýpala,  Ing. 

Peter Žilák 

 

 

 

5. Rozpočtové opatrenia.  

Viceprimátorka JUDr. Garajová: niektoré berieme na vedomie, niektoré prijímame. Ak ste 

sa oboznámili s týmito materiálmi tak viackrát sa nám tam opakuje rozpočtové opatrenie kde 

prijímame do rozpočtu finančné prostriedky, ktoré sme získali a už niektoré myslím, že sme aj 

vyplatili. Aj čo sa týka kultúrneho domu, zberného dvora. Takže k tomuto bodu otváram 

diskusiu.  

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 
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UZNESENIE č. 105/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

ROZPOČTOVÉ OPATRENIE PRIMÁTORKY MESTA č. 1/2021 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Na základe platných Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami mesta Poltár Časť 

II.  §8 Rozpočtové opatrenia bod 4. primátorka mesta Poltár schvaľuje nasledovné zmeny 

rozpočtu do výšky 90.000,00 EUR vrátane v jednom kalendárnom roku: 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu : 

Programový rozpočet 1.3.3 - Účtovníctvo 

Funkčná klasifikácia služby 01.1.1 – Výkonné a zákonodarne orgány 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                       Suma  

610 – Mzdové výdavky - 3 240,00 € 

620 – Poistné a odvody do poisťovní  - 1 760,00 € 

SPOLU   - 5000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu : 

Programový rozpočet 2.1 – Propagačné aktivity  

Funkčná klasifikácia 08.3.0 – Vysielacie a vydavateľské služby  

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                       Suma  

600 – výdavky na publikáciu knihy – pri príležitosti storočnice futbalu  5 000,00 € 

 

 

Hlasovanie:  

 

9 -  za                                                 0 - proti                             0 - zdržal sa hlasovania 

 

 

Neprítomní: Boris Dreisig, Ing. Miroslav Macove, Mgr. Lenka Sojková, Ing. Peter Žilák 

 

 

UZNESENIE č. 106/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  
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Vo výdavkovej časti rozpočtu Základná umelecká škola: 

Programový rozpočet 8.7. Základná umelecká škola 

Funkčná klasifikácia 09.5.0. Vzdelávanie nedefinované podľa úrovne (ZUŠ) 

Ekon. klasifikácia  

             Suma 

610 – Mzdy         -1.260,00 € 

620 – Odvody            -440,00 € 

633 – Interiérové vybavenie                                -158,00 € 

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu Základná umelecká škola: 

Programový rozpočet 8.7. Základná umelecká škola 

Funkčná klasifikácia 09.5.0. Vzdelávanie nedefinované podľa úrovne (ZUŠ) 

Ekon. klasifikácia  

                                  Suma 

637 -  Všeobecné služby                                                  1.858,00 € 

 

 

Hlasovanie:  

 

10 - za                                             0 - proti                              0 - zdržal sa hlasovania 

 

 

Neprítomní: Ing. Miroslav Macove, Mgr. Lenka Sojková, Ing. Peter Žilák 

 

 

 

 

UZNESENIE č. 107/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, 

ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet 4.4 – Podpora obchodu a služieb – Dom služieb 

Funkčná klasifikácia 04.1.1 – Všeobecná ekonomická oblasť - Dom služieb  

Ekon. klasifikácia   

          Suma  

700 – kapitálové výdavky - 6 000,00 € 

600 – bežné výdavky  6 000,00 € 
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Hlasovanie:  

 

10 - za                                                 0 - proti                          0 - zdržal sa hlasovania 

 

 

Neprítomní: Ing. Miroslav Macove, Mgr. Lenka Sojková, Ing. Peter Žilák 

 

 

 

UZNESENIE č. 108/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE 

 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia        Suma 

322 – Kapitálový transfer v rámci verejnej správy                                  493 462,16 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet  9.1.1. – Kultúrny dom 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. – Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia        Suma 

 717 002 - Rekonštrukcia KD "Zníženie ener. náročnosti“                       493 462,16 € 

 

 

Hlasovanie:  

 

9 - za                                                 0 - proti                             0 - zdržal sa hlasovania 

 

 

Neprítomní: Boris Dreisig, Ing. Miroslav Macove, Mgr. Lenka Sojková, Ing. Peter Žilák 

 

 

 

UZNESENIE č. 109/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 
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V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia        Suma 

312 – príjem – Metodicko-pedagogické centrum – MŠ kanadská           3 296,21 € 

 

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet 8.1.2 – Materská škola Kanadská 

Funkčná klasifikácia 09.1.1.1 – Predprimárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou (MŠ 

Kanadská) 

Ekon. klasifikácia  

          Suma 

610 – Mzdový výdavky       2 135,94 € 

620 – Odvody do poisťovní       1 160,27 € 

SPOLU  3 296,21 € 

 

 

Hlasovanie:  

 

9 - za                                                 0 - proti                              0 - zdržal sa hlasovania 

 

 

Neprítomní: Boris Dreisig, Ing. Miroslav Macove, Mgr. Lenka Sojková, Ing. Peter Žilák 

 

 

UZNESENIE č. 110/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia         Suma 

322 001 – kapitálový príjem zo ŠR – MŽP SR – zberný dvor          131 674,02 € 

Vo výdavkovej časti rozpočtu : 

Programový rozpočet 14.3. Realizácia stavieb – zberný dvor 

Funkčná klasifikácia 05.1.0 – Nakladanie s odpadmi – zberný dvor 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                              Suma  

- 717  – realizácia nových stavieb zberný dvor dotácia 95 % 131 674,02 € 

 

 

Hlasovanie:  

 



10 
 

9 - za                                                 0 - proti                              0 - zdržal sa hlasovania 

Neprítomní: Boris Dreisig, Ing. Miroslav Macove, Mgr. Lenka Sojková, Ing. Peter Žilák 

 

 

UZNESENIE č. 111/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov a d) povolené prekročenie a viazanie finančných operácií, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet 14.2. Prípravná a projektová dokumentácia 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

716 – Prípravná a projektová dokumentácia                                         - 1 500,00 € 

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet 14.3. Realizácia stavieb 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

717 – rekonštrukcia a modernizácia okolia pamätníka                          1 500,00 € 

 

 

Hlasovanie:  

 

10 - za                                                 0 - proti                            0 - zdržal sa hlasovania 

 

 

Neprítomní: Ing. Miroslav Macove, Mgr. Lenka Sojková, Ing. Peter Žilák 

 

 

6. Informácia o nepodpísaní Uznesenia č. 102/ 2021 Mestského zastupiteľstva v Poltári 

prijatého dňa 19. 07. 2021 

 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: túto informáciu sme aj zaslali poslancom. Toto uznesenie, 

ktoré sme minule prijali, čo sa týka návrhu pána poslanca Macove. V podstate MsÚ sa snaží 

vychádzať v ústrety takýmto návrhom, ale z toho, čo sme Vám tam aj napísali je zrejmé, že 

samotné MsZ nie je nadriadeným orgánom MsÚ, takže by sme asi do budúcna nemali prijímať 

takúto formu uznesenia, že ukladáme niečo MsÚ, ale aby ste teda to nebrali tak, že sa 

nezaoberáme týmito návrhmi, tak veľmi v krátkosti by možno aj pán Kančo mohol povedať 
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ohľadne aj tej bráničky pre vstup na detské ihrisko, o tých retardéroch.  Ako sme  to riešili a k 

akým záverom sme prišli.  

Vedúci stavebného oddelenia, Ing. Kančo: po konzultácii s pánom Marcinekom, teraz sa 

jedná o tú novú bráničku na detskom ihrisku, neodporúča nám osadenie bráničky z druhej strany 

kvôli tomu, že je tam priamy vstup na komunikáciu na sídlisku. Ďalšia vec je taká, čo by bola 

asi chyba tam dať tú bráničku, pretože by nám ubrala minimálne dve parkovacie miesta. 

Nakoľko je celkovo na sídlisku nízky počet parkovacích miest a týmto by sme ešte o dve 

parkovacie miesta prišli. Ešte sú tam rozmiestnené kontajnery, keďže ich niekde inde musíme 

osadiť. K spomaľovacím prahom by sme chceli poprosiť pána Macove, či by mohol nejakú 

anketu zorganizovať, aby nám obyvatelia toho sídliska povedali, či tam tie spomaľovače chcú 

mať osadené alebo nechcú, aby tam potom nevznikali také veci, že budú proti ľudia, keď už to 

tam bude osadené. K zrušeniu tej dopravnej značky - mesto má pasport a nie je to tam, museli 

by sme prerobiť pasport a zákaz státia pred bytovým domom č. 626 dopravnou značkou nie je 

možné odstrániť z toho hľadiska, že dodržaná minimálna prejazdová šírka komunikácie je 

menej ako 3 m, preto nemôžeme odstrániť tú značku, lebo by sme porušili zákon. Museli by 

sme zmenu organizácie dopravy urobiť, museli by sme dať jednosmernú komunikáciu, a vtedy 

by to bolo jedine možné. Čo sa týka realizácie nového chodníka pre peších, riešime to so 

Železnicami SR, len je to trošku na dlhšie, lebo oni majú svoje vlastné predpisy a majú tiež 

nejaké zákonné lehoty do ktorých nám môžu odpovedať a ešte zatiaľ nemáme od nich žiadnu 

odpoveď ohľadne toho chodníka.  

Pán poslanec Račko: predtým sme riešili  jednosmerku dole v dedine. V akom je to štádiu? 

Už je tomu asi aj pol roka. 

 

Vedúci stavebného oddelenia, Ing. Kančo: toto by som si musel preveriť. Nie som si úplne 

istý. 

 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: toto si nechajme do diskusie alebo do interpelácie. Teraz 

vyriešme, toto uznesenie máme brať len na vedomie a do budúcna, ak chceme vyhovieť tým 

všetkým právnym názorom, ktoré tam máte zacitované tak to riešme skôr v rámci diskusie a 

návševou oddelenia výstavby a nie takýmito uzneseniami, ktorými priamo zaväzujeme MsÚ na 

nejaku činnosť, lebo to by sa nemalo robiť. 

  

Pán poslanec Dreisig: ja iba zareagujem na Vás, že riešite tam nejaké veci, aby sa  ľudia 

podpisovali. Predpokladám, že Miro, keď s tým vyšiel, že si to nejak sám nevymyslel, ale 

práveže ľudia ho oslovili za tie spomaľovače. Takže, ale určite, že nejaká petícia alebo nejaká 

podpisová akcia, aby tam potom nevznikol nejaký rozkol ohľadom tých spomaľovačov, ale ja 

len na obranu Mira chcem toľko povedať, že určite si to nevymyslel tie spomaľovače sám, ale 

jednoducho za tie spomaľovače ho ľudia oslovili, aby sa tam nejaké spomaľovače riešili. 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 112/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

 

informáciu o nepodpísaní Uznesenia č. 102/2021 Mestského zastupiteľstva v Poltári prijatého 

dňa 19.07.2021 
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Hlasovanie:  

 

7 - za                                                 0 - proti                             3 - zdržal sa hlasovania 

          Boris Dreisig 

          Pavel Gavalec 

          Zdenko Račko 

 

 

Neprítomní: Ing. Miroslav Macove, Mgr. Lenka Sojková, Ing. Peter Žilák 

 

 

7. Interpelácie 

Pán poslanec Dreisig: smerom k cintorínu, je tam veľká mláka. Tam by sa pýtalo niečo, nejakú 

šachtu riešiť alebo nejakým spôsobom zariadiť, lebo sa tam zbiera veľká mláka, je krížom cez 

celú cestu. Nedá sa tam prejsť suchou nohou a už som videl, že malé deti to obchádzajú 

spôsobom, že idú po štreke. Tam v hornej ulici bývajú ľudia s takými piatakmi - šiestakmi a 

chlapci, jednoducho idú po štreke, aby obchádzali tu mláku. Tak len taká reakcia na toto.   

 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: myslím si, že ste sa tomu už aj venovali, však pán Kančo? 

 

Vedúci stavebného oddelenia Ing. Kančo: venujeme sa tomu. Ja som Vám aj písal pán 

poslanec. Oslovili sme vodárne, lebo tam je to najbližšie a najjednoduchšia možnosť napojenia 

aj na splaškovú kanalizáciu, ale tú možnosť nám musia odsúhlasiť. Vzhľadom na to, že nás je 

veľmi málo na stavebnom oddelení, tak už sme sa teraz nezaoberali touto problematikou, lebo 

máme iné veci riešiť, ale určite na to nezabudneme a budeme sa to snažiť čo v najkratšom čase 

to vyriešiť. 

 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: takže stavebné oddelenie v spolupráci s Technickými 

službami, predpokladám.  

 

Pán poslanec Švingál: bolo to nafotené, a tak to išlo na stavebné oddelenie. 

  

Pán poslanec Jánošík: k tej bráničke na tom detskom ihrisku. My sme o tomto debatovali s 

pánom Ing. Macove kde by bolo vhodné bráničku umiestniť. Nechceme ju umiestniť smerom 

do cesty, ale ona sa dá umiestniť na druhú stranu. Presne na tom rohu kde plánujeme 

parkovisko. My sme to dobre pozreli, tam vznikne niekoľko parkovacích miest, asi 5-6. Koše 

umiestnime kolmo na cestu, teraz sú súbežne s cestou, teraz tam zaberajú nejaké miesto, ale 

zboku kde by sa dalo. Niekedy tam bol vybetónovaný prístup na to ihrisko. Na druhej strane by 

som to otvoril na tú pravú stranu, pretože tá ľavá strana ako je trafostanica, to je zamokrené, to 

je vo vode všetko. Keď aj teraz tam deti zájdu, niektorí sú sami alebo so starými rodičmi, tak 

tam naozaj musia obísť okolo tržnice po tom celom chodníku atď. Sledujem to kvôli tomu, že 

rodič, dieťa alebo starý rodič potrebuje s dieťaťom ísť na WC, tak je lepšie z Fučíkovej ulice, 

tam je niekoľko bytoviek. Smeroval by som to k "I-čku", pretože tam by to bolo bezpečné, tam 

je trávnik. Musí byť každý zodpovedný za to svoje dieťa. Plot sa kazí. Deti hrajú futbal, loptové 

hry, preskakujú plot. Už sa vymieňal určitý úsek oplotenia. 
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Pán poslanec Račko: ja zopakujem tu jednosmerku. Pozrieť sa na to. Keď to bolo predtým, 

tak by nemal byť problém obnoviť. A druhá vec -  cestička, ktorá ide okolo lacného Paľa hore 

na staré ihrisko. Keď tam prší, to je strašné, tam to všetko vymýva voda a tečie to až po p. 

Királyho - po most kde má predajňu. Tam by tiež bolo potrebné niečo vyriešiť, lebo to je 

zakaždým tam a už tí ľudia tam nevedia chodiť. Pribudli nám tam noví občania, ktorí sa 

prisťahovali a nevedia sa už dostať do domov, pretože im už chytá spodok na autách.  

 

Vedúci stavebného oddelenia, Ing. Kančo: o tomto probléme vieme, pracujeme na tom. Ešte 

je to stále v takom štádiu, že čakáme na vypracovanú projektovú dokumentáciu na komunikáciu 

a odvodnenie tej časti mesta, tej cesty. Riešime to.  

 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: ono sa to ide riešiť komplexne ako kanalizácia. Tak to trvá 

trošku. Toto boli interpelácie, či už ste diskutovali? Dnes to nebolo také vážne, dnes to bolo za 

to, aby sme sa vedeli pohnúť s tými projektmi, takže diskutovať teda, ak chcete, môžete. 

Predpokladám, že ste aj diskutovali.  

 

Keďže sa už nikto neprihlásil do diskusie viceprimátorka JUDr. Garajová poďakovala 

poslancom za účasť na zasadnutí a ukončila zasadnutie MsZ.  

 

 

 

JUDr. Bronislava Garajová                                                   Mgr. Stanislava Čepková 

    viceprimátorka mesta                                                        poverená prednostka MsÚ 

 

 

 

 

 

 

 

      Zdenko Račko                                                                       Karol Švingál 

I.  overovateľ                                                                          II. overovateľ 

 

 


